

The New Brunswick Youth in Care Network Newsletter



News and Happenings



Online Event - Zoom in across the Province!

Tuesday February 3rd from 7pm - 8pm for Chats and Crafts

Zoom Link

<https://us02web.zoom.us/j/89885177149?pwd=lb8i1fgP4Q4DHpVyk1raSOPSUNqaws.1>

Bring your craft (could even be coloring/drawing - whatever brings you joy!), open up zoom, and enjoy the chats :). If you need help financially with purchasing a craft, please send us a message and we can see what we can do!

Remember- each time you join chats and crafts your name will be entered into a draw for a gift card of your choice!!



Online Event - Cook With Us

February 19th from 5:15pm- 6:30pm we will be hosting a virtual cooking night!!

Vote for your preferred meal and the most voted will be the dish of the night!

Stuffed Peppers

Taco Bowl

Chicken or Veggie Casserole

Shepards Pie

If you plan on attending, please reach out to Lydia (email below).

Zoom Link

<https://us02web.zoom.us/j/87375697932?pwd=Q7VDIfFGulskItRA4r64sbc8nMJEyT.1>

January Recap

What a cold January it has been. We cannot wait to continue the year with more fun activities and events! Thank you to all who attended Chats & Crafts at the start of the month!

Your New Brunswick Youth In Care Network Project Coordinators



Britt and Lydia are looking forward to our upcoming activities, meetings and events with you all! Remember, we are here for you if you need support! Please do not hesitate to reach out!

Bulletin Mensuel du Réseau des Jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick



Nouvelles et événements...

Évènement en ligne- joignez-nous autour de la province sur Zoom !

Joignez-nous le mardi le 3 février de 19h à 20h pour « Parler et Créer » !

Lien Zoom:

<https://us02web.zoom.us/j/89885177149?pwd=lb8ilfgP4Q4DHpVyk1raSOPSUNqaws.I>

- Apporter votre bricolage (ça pourrait même être une page à couleriez où dessiner, simplement quelque chose d'artistique qui vous apportent de la joie) clique sur le lien et parlez au groupe ! Si vous avez besoin d'aide financière pour acheter des bricolages, s'il vous plaît envoient nous un message et on pourrait voir ce qu'on pourrait faire ! N'oubliez pas que chaque fois que vous participez à l'activité « Parler et Créer » votre nom rentre dans un concours pour une carte cadeau à votre choix !

Évènement en ligne- Cuisinez avec nous!

Le 19 février de 17h15 à 18h30, on fait une soirée cuisine virtuelle!!

Vote pour le repas que tu préfères, pis celui qui reçoit le plus de votes sera notre recette du soir!

- Poivrons farcis
 Bol style taco

- Pâté chinois
 Casserole au poulet ou végé

Si tu penses participer, écris à Lydia (courriel ci-dessous).

Lien Zoom

<https://us02web.zoom.us/j/87375697932?pwd=Q7VDIfFGulskItRA4r64sbc8nMJEyT.I>

Janvier en bref

Quel mois de janvier froid! On a hâte de continuer l'année avec encore plus d'activités et événements amusants! Merci à tout le monde qui a participé à Parler et Créer au début du mois!

Vos coordinatrices de projets pour le réseau des jeunes pris en charge du nouveau-brunswick



Britt et Lydia ont hâte aux prochaines activités, rencontres et événements avec vous autres! Rappelez-vous qu'ont est ici pour vous si vous avez besoin de soutien. N'hésitez pas à nous écrire!